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内容概要

　　《快捷英语：阅读与写作周周练（高2年级）（下）》针对中学生英语学习的需要，编写了内容
新颖有趣、难度适中的阅读篇章；可配合课内学习，扩大阅读输入量。
书中形式多样的练习和活动不仅有利于培养学生良好的学习习惯和提高阅读技能，而且可以帮助学生
逐步地、有效地提高英语写作能力。
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章节摘录

　　My parents ran a Pagonis Restaurant， a small eatery in Pennsylvania. The Pagonis was open 24hours a day，
seven days a week， and my first real job， when I was six years old， was shining diners （进餐者） shoes. My
father had done it when he was young， so he taught me how to do it right， telling me toask the customer if Id
done a good job and to offer to reshine the shoes if the customer wasnt satisfied.　　My duties increased as I grew
older. By 10， I was clearing tables and working as the janitor （看门人）. Dad beamed （微笑） when he told
me that I was the best "mop guy" hed ever had.　　Working in the restaurant was a source of great pride because I
was pitching in （努力工作） for thegood of the whole family. But my father made it clear that I had to meet
certain standards to be part ofthe team. I had to be punctual （守时的）， hard-working， and polite to the
customers.　　Except for the shoe-shining job， I was never paid for any work I did at the restaurant. One day，
Imade the mistake of telling Dad I thought he should give me 10 a week. He said， "Okay， then how aboutyou
paying me for the three meals a day you eat here？
 And for the times you bring in your companions（伙伴） for free sodas （汽水）？
" He figured I owed him about 40 a week. This taught me that when younegotiate， youd better know the other
sides arguments as well as your own.
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选择　　全国重点名校英语训练必备丛书　　读写联动
迅速提升英语读写综合能力　　体例科学设计完美　　难度适合同步性好　　本套丛书以《英语课程
标准》和人教版教材为依据编写，含有“话题阅读”等栏目，严格控制难度，是学生学习教材的最佳
同步性训练材料。
　　注重热身循序渐进　　本套丛书设计了“阅读策略”“读写联动”“妙笔生花”等栏目。
注重热身引导性训练。
词汇知识与读写能力同步提升，由浅入深。
循序渐进，让学生的英语读写能力得到快速高效提高。
　　题材丰富题型全面　　本套丛书包括阅读理解、完形填空、阅读填表、任务型阅读、短文填空、
书面表达等多种题型；所收短文体裁多样，题材丰富。
内容翔实，涵盖面广。
符合学生的读写需求，融趣味性和知识性于一体。
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